
 

Bestyrelses Møde 04/07-2022 

Deltagere 

 Torben Kjær, Christoph Clausen, Kjeld Jepsen, Christoffer Friedeman, Jens Kjær, Bo Tonnesen, Hans 

Tonnesen, John Jürgensen, Jelle Zwanenburg 

 

1. Godkendelse af referat 

- Godkendt 

 

2. Meddelelser 

- Formanden 

o Der er ikke mange ude at fiske ved vandet for tiden, kontrollørerne møder ofte de 

samme lystfiskere.  

o Stalling møde, har der været et online møde. Der forventes at der udsendes en 

skrivelse til diverse medier ifb. med skarv politikken. 

o Der har været afholdt møde i fri lufts rådet, ved brede å. De nye stryg blev besøgt. 

o Gels å sammenslutning afholder bestyrelses møde hvor Vidå deltager d. 13/7. 

- Kassere 

o Der er kommet det årlige tilskud fra Tønder kommune på 10.000 kr. 

- VPU 

o Der udsættes 17.000 lakse yngel d. 5/7. 

 

3. Opfølgning på fællesmøde 

o Der deltog 17 ud af 19 medlemmer fra de forskellige udvalg i foreningen. 

Arrangementet blev modtaget positivt. 

4. Åbenrå fiskevand 

o Fiskevandet er lejet for 1 år i første omgang. 

o I 2023 skal alt fiskevandet genforhandles i hele Arnå. Inkl. eksisterende vand. 

o Der skal udarbejdes nyt system for bedre overblik over matrikler der lejes ved, og hvem 

ejerne er, samt m. fiskevand pr. matrikel.  

5. Aktiviteter 2022-2023 

o Der arbejdes på at få flere aktiviteter i gang i løbet af sænonen. 

o Der skal laves en fysisk folder vi kan have med rundt til arrangementer. 

o Der mangler en aktivitets kalender til hjemmesiden. 

 

6. Eventuelt 

o Næste møde d. 5/9. 

o Der skal følges op på om vi kan få en Handicap fiskeplads ved sædbroen. 

o Der søges ny regulerings tilladelse på skarv. 


